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ZPRÁVA PŘEDSEDY ZO ČZS 1. MÁJ 

PRO ČLENSKOU SCHŮZI ZA ROK 2019 

Místo konání – pozemek ZO 

 

Vážení přátelé 

Dovolte mi vyhodnotit uplynulý rok 2019 v rámci činnosti naší ZO 1. máj a práci výboru jako celku. 

Na minulé členské schůzi dne 07. 03. 2019 jste si zvolili nového předsedu ZO a dále jste potvrdili 

stávající členy výboru a kontrolní komise ve složení předseda Michael Šilinger, pokladník Libuše Lutz a 

člen výboru př. Miloslav Nevyjel a Kontrolní komisi (KK) ve složení předseda př. Václav Pelinka a př. 

Eva Pavlásková. 

Naše základní organizace ke dni 31. 12. 2019 čítala 37 členů. Z toho 11 mužů a 26 žen. 

Prvním krokem, bylo ve spolupráci s odstupujícím předsedou př. Viliamen TANCZOSEM převzetí 

veškerých náležitosti a písemnosti naší ZO a v neposlední řadě také zpracování a odeslání nového 

Registračního listu na Územní sdružení ČZS Mladá Boleslav, čímž došlo ke splnění jednoho z důležitých 

kroků pro zahájení činnosti výboru a KK. 

Výbor ve spolupráci s KK na svém prvním zasedání vypracoval „Termínový kalendář akcí“ naší ZO 

na rok 2019, do kterého se snažil zahrnout veškeré důležité společné a individuální akce, termíny brigád a 

hlášení na ústředí ČZS apod. V tomto plánu najdete také termíny zasedání výboru, který se sešel 

v uplynulém roce celkem 5x. Byla přijata řada opatření a postupů v rámci evidence písemností, nakládání 

s těmito písemnostmi, evidence členské základny a podobně. Veškerá tato opatření vycházejí ze Stanov a 

Jednacího – volebního řádu ČZS a právních norem. V neposlední řadě se jednalo o naplnění cílů usnesení 

ČS pro rok 2019. Výbor a KK si dále vytýčila následující úkoly, které pomohou do budoucna a zlepší tím 

chod naší organizace. 

K těm patřilo zejména: 

- Zřízení elektronické adresy pro naši ZO - Splněno 

- Zřízení Webu - Splněno 

- Elektronická evidence členské základny - Splněno 

- Oživení informací na nástěnce ZO – Průběžně plněno 

- Zámysl o realizaci projektu získání novách členů do „Společného hospodaření“ naší ZO – Úkol 

k projednání na ČS, vše předpřipraveno 
- Kooptaci nového člena výboru (na post tajemnice ZO) př. Lámerová – Splněno 10/2019 a o 

tomto bude dále hlasováno ČS 

- Kooptaci do KK – za členku př. Macháčková – Splněno 01/2020 a o tomto bude dále hlasováno 

ČS 

Činnost výboru a KK: 

V měsíci dubnu se konal „Jarní aktiv ÚS ČZS Mladá Boleslav“. Delegát př. Rychecký za naši ZO se 

nemohl zúčastnit, tak výbor navrhl, aby se zúčastnil tohoto aktivu přímo předseda ZO. Na aktivu jsem byl 

požádán o pomoc v již končícím představenstvu ÚS Mladá Boleslav, s čímž jsem souhlasil a do PÚS jsem 

byl kooptován jako člen. 
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V rámci organizačních záležitostí se výbor ZO rozhodl, př. Nevyjela pověřit výkonem funkce 

brigádního referenta, čímž došlo k centralizaci a ujednocení. 

Bylo provedeno označení hlavní a vedlejší brány naší organizace identifikační vývěskou, na které je 

uvedeno IČO a kontaktní telefon což se již nedávno ukázalo jako opodstatněné, zejména pro orgány 

samosprávy a policii ČR či městskou policii. V rámci toho je připravováno také číselné označení 

přidělených pozemků. 

V měsíci červenci došlo ke spuštění Webových stránek naší organizace. Příprava stránek trvala cca 2 

měsíce a jsou provozována bezplatně pod doménou ústředí ČZS. Stránky jsou pravidelně aktualizovány a 

obsahují veškeré informace o dění v naší ZO, včetně zveřejňování zápisů z jednání výboru. 

Ve spolupráci s pokladníkem př. Libuší Lutz došlo k převedení papírové evidence členské základny 

na digitální v rámci Webového prostředí a dále ve spolupráci s programátorem ústředí ČZS k dílčím 

úpravám programu.  

Prezentace naší ZO navenek: 

V měsíci září (21. 09. 2019) se konala v KD Mladá Boleslav volební územní konference ČZS Mladá 

Boleslav. Za naši ZO jsem se účastnil této konference již jako navržený kandidát na předsedu představenstva 

ÚS ČZS Mladá Boleslav. Přítomni delegáti mě zvolili přímou volbou a dále navrhli za člena RR ČZS. 

Měsíc říjen přinesl otázku, kde pořádat společná zasedání výboru a KK. Díky př. Evě Pavláskové se 

podařilo pronajat místnost pro zimní zasedání v budově 1. PTS Táborník v Zalužanské ulici, kde má sídlo 

Ekologická organizace centrum Klenice. Tímto jim děkujeme za poskytnutí přístřeší v zimním období a 

těšíme se na vzájemnou spolupráci na úrovni propagace a podobně. 

Druhým významným bodem byla snaha získat dalšího člena výboru, který doposud neměl obsazenou 

funkci tajemníka. To se podařilo díky oslovení př. Zuzany Lámerové, která s kooptací a prací ve výboru 

souhlasila a její zvolení do výboru je předmětem mimo jiné, dnešního hlasování. 

Ve dnech 23 a 24. 11. 2019 proběhl II. Sněm ČZS a z pozice delegáta za ÚS Mladá Boleslav jsem 

byl zvolen za člena RR ČZS. Tímto se naše organizace zařadila na samotný vrchol a má tak možnost 

ovlivňovat dění v ČZS a přispět tak ke zlepšování situace ku prospěch našich členů. To v současné době 

například platí pro snahu o přijetí zákona o zahrádkářích a s tím mimo jiné větší jistoty těch co hospodaří na 

pronajatých plochách a v neposlední řadě i možnosti získávání finančních prostředků, dotací a dosáhnout na 

projekty EU a ministerstev zemědělství, životního prostředí, nebo ministerstva školství. Na tom všem 

v současné době pracujeme na úrovni RR ČZS. 

Zimní měsíce přinesly sebou také starosti v oblasti nezvaných návštěv v naší zahrádkářské kolonii, 

kde došlo k poškození zámků a vylomení dveří u některých zahradních přístřešků. Tato situace se opakuje 

dlouhodobě a v minulosti došlo k odcizení například sekaček a různého ručního nářadí. Výbor se touto 

situací intenzivně zabývá a k dnešnímu dni máme soubor opatření, které Vám v diskuzi představíme. 

Brigádní činnost:   

Výbor v souladu s plánem činnosti na rok 2019 vyhlásil celkem 2 termíny společných brigád. Ty byly 

zaměřeny zejména na úklidové práce v okolí oplocení naší kolonie a na opravu stávajícího oplocení, které 

již dosluhuje a bude se muset řešit jeho postupná výměna. Bylo také členy ZO odpracováno mnoho hodin 

v rámci individuální brigádní činnosti v rámci sekání společných prostor, nátěrů vchodových bran a 

podobně. Do budoucna nás pravděpodobně čeká oprava a nátěr neprůhledné protihlukové dřevěného 

oplocení, které je ve správě Středočeského kraje. Jednání se zástupci kraje je předběžně plánováno na rok 
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2020, pokud bude kraj mít zájem o pomoc při údržbě této protihlukové stěny. Pro tento rok je rovněž v 

„Termínovém kalendáři na rok 2020“ stanovena společná brigádní činnost a termíny pro zájemce si 

odpracovat brigádní povinnost. 

 Projekty, které plánujeme v roce 2020 a 2021: 

- Zámysl o realizaci projektu získání novách členů do „Společného hospodaření“ naší ZO – Úkol 

k projednání na ČS, vše předpřipraveno a žádosti již dnes evidujeme 
- Práce s mládeží, například poznávací dny pro MŠ a 1. stupeň ZŠ (jarní část zrušena díky 

COVIDU-19) a podzimní část prozatím v jednání. 

- Dětský den pro děti našich členů a přátel v měsíci červenci (opět zrušeno) 

- Vybudovat čerpací místo na našem pozemku. Odběr ze Zalužanského vodoteče. Realizace 2020 – 

2021 v případě získání povolení. 

- Usilovat o nátěr a opravu neprůhledného dřevěného oplocení ve spolupráci s krajem, pokud bude 

mít zájem. 

- Zřízení bankovního účtu pro naši ZO a umožnit tak členům využití plateb on-line 

Práce KK: 

KK naší ZO se aktivně zapojuje do činnosti výboru. O záměrech výboru je vždy informována, protože 

zasedá tradičně s výborem. Podařilo se také rozšířit její řady o př. Macháčkovou Ivetu, která má zkušenosti 

se svého minulého působiště a zároveň je také členkou PÚS Mladá Boleslav, kde má na starosti projekty. 

Závěrem: 

Tímto chci poděkovat všem členům výboru a KK za jejich nelehkou práci ve prospěch naší organizace. 

Celému výboru a KK hodně zdraví a trpělivost při řešení případných problémů, které nás mohou čekat 

v následujícím období. 

Členské základně chci poděkovat za spolupráci, podněty a pomoc při nelehké a časově nároční práci, kterou 

výbor musí odvádět, aby mohla naše organizace fungovat nejen navenek, ale především uvnitř naší ZO. 

 

V Mladé Boleslavi dne 30. května 2020           

    Předseda ZO ČZS 1. máj 

Mladá Boleslav 

Michael ŠILINGER 


